

Muslim Council of Hong Kong,
3A, 3rd Floor Chun Wah Commercial Building,
28-30 Minden Avenue,
Tsim Sha Tsui, Kowloon,
Hong Kong

Date: 17th March 2025

Islamic Festival – Eid ul Fitr (Festival of Ramadan)

Dear Sir/Madam,

This letter is to confirm that the Muslim community in Hong Kong will be celebrating this year's first Islamic festival, Eid ul Fitr either on the 31st March (Monday) or the 1st April (Tuesday) depending on the sighting of the new moon, which will be done on the night of 30th March (Sunday).

We would humbly request any employer, school, or any other institute to kindly grant a leave to the Muslim employee, student or any other profession from their duties for this day, since on this day we, the Muslims, will be performing special prayers and visiting our family and friends for sharing in the blessing of the auspicious day.

To find out more about the festival, please do not hesitate to contact us.

We thank and appreciate your cooperation and understanding in this matter.

Warmest Regards,



Adeel Malik
Chairperson
Muslim Council of Hong Kong

☎ (+852) 6848 5966

@ info@muslimcouncil.org.hk

🌐 www.muslimcouncil.org.hk

香港穆斯林委員會
九龍尖沙咀棉登徑 30 號振華商業大廈 3 樓 A 室

☎ (+852) 6848 5966
@ info@muslimcouncil.org.hk
🌐 www.muslimcouncil.org.hk

敬啟者：

伊斯蘭開齋節– Eid ul Fitr (Festival of Ramadan)

香港穆斯林將於 3 月 31 日或 4 月 1 日慶祝本年度伊斯蘭開齋節 (Eid ul Fitr)，確實日期以觀新月的出現而定。觀月日期為 2024 年 3 月 30 日。

懇請僱主，學校或任何公私營機構於當天容許穆斯林僱員，學生或任何行業教友休假一天。在這天，穆斯林會有特別祈禱儀式，並會探訪親朋戚友，分享該節日福澤氣氛。

要了解節日更多資訊，請隨時與我們聯絡。

感謝你們配合與諒解。

敬祝
香港穆斯林委員會
主席 Adeel Malik



2025 年 3 月 17 日